

漢坤律師事務所

HAN KUN LAW OFFICES

Suite 5709, Tower 1, Plaza 66, 1266 Nanjing West Road, Shanghai 200040, P. R. China

Tel: (86 21) 6080 0909; Fax: (86 21) 6080 0999

Wei (Abby) MEI

PRACTICE AREAS

- ◆ Mergers and acquisitions
- ◆ Foreign direct investment

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun, Ms. Mei worked as an intern in the Guangzhou office of Wang Jing & Co. and in the Beijing office of Han Kun Law Offices where she participated in projects covering a wide range of industries. Her legal services include assisting in the establishment of various types of FIEs, performing due diligence, drafting, reviewing, and translating legal and transactional documents, and conducting legal research on various aspects of PRC laws and policies.

EDUCATION

Ms. Mei graduated from Wuhan University with an LL.B. Degree and a Bachelor of Arts Degree in German in 2010. She also studied as an exchange student at Saarland University Europa-Institut in 2008. Ms. Mei received an LL.M. Degree in International Law in 2012 from Wuhan University. After that, she received an LL.M. Degree from George Washington University in 2013.

QUALIFICATIONS

Qualified to practice law in the PRC

WORKING LANGUAGES

Mandarin Chinese (native), English (fluent) and German

漢坤律師事務所

HAN KUN LAW OFFICES

中国上海市南京西路 1266 号恒隆广场 1 座 5709 室 200040

電話：(86 21) 6080 0909；傳真：(86 21) 6080 0999

梅菁

业务领域

- ◆ 兼并收购
- ◆ 外商投资

工作经历

加入汉坤之前，梅菁曾在敬海律师事务所广州总所和汉坤律师事务所北京总所实习。梅菁曾参与多个外商直接投资、企业并购、风险投资和私募股权投资项目，负责尽职调查、起草及审阅交易文件、翻译中英德文合同以及法律和政策研究等工作。

教育背景

梅菁于 2010 年毕业于武汉大学法学院，获得法学学士学位和文学（德语）学士学位，其间，梅菁曾在 2008 年到德国萨尔大学欧洲研究所交流学习。2012 年，梅菁获武汉大学国际法硕士学位。此后，梅菁赴美国就读于乔治华盛顿大学法学院，并于 2013 年获法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文（母语），英文流利，德语

保密提示：本文件僅致上述列明之收件人且其內容可能包含應予保密的信息。如閣下並非本文件寫明之收件人，敬請切勿複製、傳播本傳真或其任何內容，亦請切勿依本傳真之任何內容而採取任何行動。如有上述情況發生或收到之文件不清或有缺失，敬請立即通過電話與本所聯繫。多謝合作。
